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Primark ziet nog steeds dat teruglopende winkelomzetten door de opening van nieuwe filialen van tijdelijke
aard zijn. “Die omzetten herstellen zich snel weer tot op hun oude niveau”, zegt directeur Benelux Ronald
Voogt tegenover RetailWatching.

De retailer opende donderdag aan het Damrak zijn flagshipstore. De winkel telt bijna 8300 vierkante meter en
betekent de zestiende vestiging in ons land. De komende twee jaar zal dat in ieder geval doorgroeien tot
twintig, met geplande openingen in Hilversum, Zwolle, Tilburg en Rotterdam. Een aantal winkels waar Primark
in ons land op mikt, wil Voogt nog altijd niet noemen. “Voorlopig blijven we vestingen openen als goede
mogelijkheden zich voordoen.”

Voogt zei verder dat Primark vooralsnog niet met e-commerce bezig is, maar sluit niet uit dat het er ooit van
komt. “Dat zal de toekomst uitwijzen.” De website is volgens hem nu al belangrijk voor de oriëntatie vooraf.
Zeventig procent van de collectie is op de website te bekijken.

Op RetailWatching is meer te lezen over de Amsterdamse flagshipstore van Primark.
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